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Aalborg Klatreklub 

Bestyrelsesmøde d. 26/10-2023 
      

Til stede: Alle 
Referent Stefan Otte 
  
Til og fra klubværten 

- KODA er oppe og køre (info) 

- Kolding tur – grebsopbevaring/rutebyg (info) 

 - De gør rutebygning markant anderledes end os 

  - En hovedrutebygger, der definerer skemaet/temaet 

  - De sætter nye problemer, én dag hver 14 dag, 

  - De vælter en sektion hver 14 dag (6m) 

- Ventelistepladser (beslutning) 

 - Vi hæver den til ubegrænset. 

  - Vedtaget 

 - Bekymring omkring gæsteklatring, om hvilket signal det  

- Projektor i stykker (beslutning) 

 - Købe en ny 

 - Malte og Stefan finder en, der gerne må være lidt bedre end den vi har. 

 

Godkendelse af seneste referat (fra den 28. september) 

- Godkendt 

 

Punkter: 

1. Status omkring opsigning af frivillig (5 min) David 

- Status præsenteret. 

 

2. Beslutning om handling på klubbens autobelays. Beslutning (20 min) Vibeke 

a. Gratis udskiftning hos Gubbies af bremsesystemerne på de to gamle. Vi kan så teste og 

anvende dem igen 

 

b. Gratis udskiftning hos Gubbies af bremsesystemerne og herefter salg af de to autobelays 

 

c. Afskrivning af de to autobelays 

b og c kræver at vi køber nye autobelays.  

 

d. Vælger vi løsning b eller c har vi følgende tilbud, vi skal tage stilling til: 

Vi har et tilbud fra Sikringsagenten på 4 autobelays til 78.000 kr. Dette tilbud skal 

accepteres inden 1. november, da priserne stiger her.  



Aalborg Klatreklub 

Mødereferat,       

Side 2 

Disse enheder kan serviceres i Sverige (1-2 uger om året) 

Det er muligt at skifte båndet uden at sende dem til service 

Bremserne er magnetiske og derfor mere simple – og der har ikke været mekaniske 

breakdowns i 15 år. 

 

- Vi har brugt væsentligt mere tid end 20 minutter, da diskussionen gik på både 

forretningsordning, vedtægter og diskussion om denne beslutning til generalforsamling. 

Forretningsordningen er ikke præcis nok, og det skal vi have lavet om til næste år.  

 

- Beslutningen er vedtaget, med det udgangspunkt at vi vil forsvare beslutningen til 

generalforsamlingen, da vi teknisk set går imod forretningsordningens begrænsning på 

50.000, med en formuleringsfortolkning. 

 

3. Ændring af forretningsordenen. Bestyrelsen har lov til indkøb op til 100.000 kr. (eller mere?) 

uden at indkalde til GF. (10 min) Vibeke 

 - Vi kan ikke ændre forretningsordningen nu, men den vil vi gerne ændre efter næste års 

generalforsamling, så det er tydeligt, uden ordkløveri.  

 

4. Anskaffelse af blazepods til børne/juniorholdet, skumrør og grebsfæstning. Beslutning (10 min) 

Vibeke 

Børnetrænerne har et ønske om at anskaffe følgende: LINK 

Samt https://coreclimbing.co.uk/product/noodle-holder-basic/ 

De koster 600 kr. for 4 greb. Vi har brug for 16 greb. 

 

- Vi bevilliger indkøbet af ovenstående, men med tanken om at klubben også kan bruge 

udstyret i anden sammenhæng. 

 

5. Tilbud på sikkerhedstjek af højvægge incl. Moonboard og vippevæg. Beslutning (5 min) Vibeke 

 - Vedtaget 

 

6. Start dialog om plads til Malte, beslutning (5 minutter) Stefan 

Hvem vil være tovholder på at få indledt en dialog med Foreningen Sportshøjskolen, så vi kan 

give Malte en ordentlig kontorarbejdsplads?  

- Vibeke tager den 

 

7. Rutebygudvalg status (10 min) David 

a. current status 

b. ideas about the future 

i. reducing scope, writing down everything, getting more people in 

ii. meeting with the “core” setters 

iii. money for creating a community 

https://blazepod.eu/products/reactive-intelligence-wall™-pro-bundle?%20currency=EUR&variant=40885145731116&stkn=5ec6d1692445&tw_source=google&tw_adi%20d=635396804127&tw_campaign=13309842929&gclid=CjwKCAjwseSoBhBXEiwA9iZtxmt_q_A%20Rku6HTAqTmfFd7tCWWgPHJIjKCQDdbHGylSPIuGBLhkzFCRoCNEwQAvD_BwE%20%20%20https://blazepod.eu/products/reactive-intelligence-wall%E2%84%A2-pro-bundle
https://coreclimbing.co.uk/product/noodle-holder-basic/?fbclid=IwAR0XSdMfra7H06bqUTd0CxMJ0Vt0pK5X6haSVhIVIJEM3x9BlNDnspqXwag
https://coreclimbing.co.uk/product/noodle-holder-basic/?fbclid=IwAR0XSdMfra7H06bqUTd0CxMJ0Vt0pK5X6haSVhIVIJEM3x9BlNDnspqXwag
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1. Pizzas 

2. Tools 

3. workshops etc 

c. quick discussion about the forslag for next year’s budget for the udvalg 

d. chaos wall 

 

8. Samarbejde med Aarhus- og Kolding Klatreklubs bestyrelser, diskussion/beslutning (10 

minutter) Stefan 

- Jeg foreslår at vi skal lave en bestyrelsesworkshop med Aarhus- og Kolding klatreklubs 

bestyrelser i starten af 2024, for at få styrket fællesskabet, og få styrket bestyrelsesposterne og 

få indsigt i hvordan de driver deres klubber.  

 

- Enighed i, at det er noget vi gør         

 

9. Godkendelse af kommunikationsstrategi, beslutning (20 min) - Asbjørn  

- Vedtaget, Malene vil gerne deltage i mødet, når vi har nogle frivillige.  

 

10. Hvor stor kan Aalborg klatreklub være i nuværende lokaler? (5 min) beslutning Vibeke 

Er der stemning for et ekstra møde på fx en time, hvor vi udelukkende diskuterer medlemsantal 

pro et contra. Hvis ja, hvornår? 

- Diskussion frem og tilbage på løsninger 

- Der er generelt presset nu, men ikke for meget. 

 

- Ja, vi kan godt finde en anden dag, tirsdag d. 7. november, 18-19. 

 

11. Orientering om besøg af Folkeoplysningsudvalget og kommende møde med kommunen (5min) 

Vibeke 

- 12 medlemmer, bestående af 7 politikere og 5 valgte medlemmer fra foreninger. 

- 1 repræsentant fra parasport Aalborg 

 - Vedkommende kunne godt tænke sig at få nogle ud at prøve at klatre, i led med 

familieklatring om lørdagen.  

 

12. Forslag om at hæve prisen på gæsteklatring for udefrakommende til 100 kr. Beslutning (5 min) 

Vibeke 

- Tanker frem og tilbage, men det handler mest om at løsningen skal sørge for, at gæsterne ikke 

betaler. 

- Boulders tager 125 kr. For entré + 35 kr. For leje af sko.  

- Stefan ønsker at vi får printet QR-koden til indgangen til 1. november, og overvåger situationen 

til årets udgang. 

 - Generel enighed heri 
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- Vi venter til starten af næste år, med måske at øge prisen. 

 

13. Evt. (5 min) 

- William vil gerne bygge volumes 


